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1 
Päätettiin, että syksyllä järjestettävä tapahtuma on musiikkitapahtuma. 
Tapahtumaan kutsutaan paikallisia esiintyjiä, mm. Keira. Kaikki 
nuorisovaltuuston jäsenet osallistetaan tapahtuman suunnitteluun. 
Vetovastuun ottaa Noel Gustafsson. Ensimmäinen suunnittelukokous 
järjestetään maaliskuussa. 
 
2 
Reeta Haapala kertoi some -ryhmän kuulumiset. Nuorisovaltuuston some-
kanavia ovat Instagram ja TikTok.  
 
Some -ryhmä on keskustellut siitä, minkälaista sisältöä nuorisovaltuuston 
some-kanavissa tulisi olla. Mahdollista sisältöä on esim. kokouksista, 
tapahtumista ja nuorten vaikutusmahdollisuuksista kertominen, 
nuorisovaltuuston jäsenten esittely, tulevista eduskuntavaaleista 
kertominen ja kirkkonummelaisten ehdokkaiden esittely. Lisäksi kanavissa 
voisi olla jotain interaktiivista sisältöä. 
 
Syksyllä järjestettävää musiikkitapahtumaa päätettiin mainostaa 
nuorisovaltuuston some-kanavissa.  
 
Nuorisovaltuuston Facebook -tili päätettiin tarpeettomana poistaa. 
 
Lisäksi keskusteltiin saavutettavuudesta sosiaalisessa mediassa ja 
päätettiin, että julkaisuun tarvitaan aina vähintään kaksi ”peukutusta”. 
 
3 
Kuultiin puheenjohtaja Onni Virtasen terveiset. 
 
4 
Keskusteltiin nuorten jengiytymisestä ja väkivallan ehkäisystä. 
Nuorisovaltuustolta on pyydetty ajatuksia asiasta lehtijuttua varten. 
 
5 
Nuva ry on tiedustellut Kirkkonummen nuorisovaltuuston kiinnostusta 
yhteistyöhön. Todettiin, ettei tuen tarvetta tällä hetkellä ole. Mikäli tilanne 
muuttuu, voidaan Nuva ry:hyn ottaa yhteyttä. 
 
 

 
 


